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Goście z Gminy Wojnicz 
z wizytą w Pałacu 
Prezydenckim 

W Łukanowicach 
powstanie kompleks 
sportowo-rekreacyjny

Kolejne drogi 
gminne zostaną 
wyremontowane 

W czwartek, 14 lipca 
podpisana została umowa 
dotyczącą rewitaliza-
cji Pałacu Dąmbskich  
w Wojniczu. 

Umowa podpisana została na 
kwotę blisko 4,8 mln zł, w ramach 
której wykonane zostanie podbicie 
i izolacja fundamentów oraz wyre-
montowany zostanie dach pałacu. 
Zaplanowane zostało również 
wykonanie elewacji budynku oraz 
prace budowlanych na wszystkich 
kondygnacjach budynku, które 
będą połączone z wymianą stolarki 
okiennej i drzwiowej.

- To początek nowej historii. 
Przez ostatnie lata pałac jedynie 
odstraszał, zamiast być krajobra-
zową wizytówką naszej gminy... 

WIĘCEJ NA STRONIE 2

Wyjątkowo duża grupa gości 
odwiedziła Pierwszą Damę w 
Pałacu Prezydenckim. W Warsza-
wie zawitali podopieczni Placówek 
Wsparcia Dziennego w Sukmaniu  
i Wojniczu, a także absolwenci 
Szkoły Podstawowej w Wojni-
czu i Wielkiej Wsi oraz władze 
Gminy Wojnicz. Z Pierwszą 
Damą rozmawiali o planach na 
wakacje, wyborze nowej szkoły  
i o swoich zainteresowaniach.

 
WIĘCEJ NA STRONIE 5

21 czerwca w Urzędzie Miejskim 
w Wojniczu podpisana została 
umowa z firmą BUD-MAT Lucyna 
Matyja z siedzibą w Krynicy Zdro-
ju na budowęwielofunkcyjnego 
boiska sportowego oraz boiska do 
piłki nożnej w Łukanowicach wraz  
z infrastrukturą techniczną. 
Wartość podpisanej umowy to 2 
247 799,00 zł.

 
WIĘCEJ NA STRONIE 2

We wtorek, 21 czerwca podpisa-
na została umowa z firmą Przed-
siębiorstwo Robót Drogowo-Mo-
stowych spółka z ograniczona 
odpowiedzialnością z siedzibą  
w Jaśle, dotycząca remon-
tu nawierzchni asfaltowych 
oraz poboczy na drogach... 

WIĘCEJ NA STRONIE 2

Burmistrz Miasta i Gminy 
Wojnicz Tadeusz Bąk, 
Komendant Miejski Policji 
w Tarnowie insp. Mariusz 
Dymura oraz Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultu-
ry w Wojniczu Jarosław 
Bujak mają zaszczyt zapro-
sić na imprezę historyczną 
o nazwie „Woynicz 1655”, 
która zaplanowana jest na 
ostatni weekend lipca 2022 
roku, czyli w dniach 29 – 31 
lipca.

Będzie to wydarzenie trzydnio-
we mające na celu upamiętnienie 
bitwy pod Wojniczem...

WIĘCEJ NA STRONIE 6

Podczas zakończenia 
roku szklonego w Szko-
le Podstawowej im. św. 
Jana Kantego otwarto 
stołówkę oraz zaprezen-
towano efekt prac zwią-
zanych z termomoder-
nizacją budynku szkoły.  
W uroczystościach wzięli 
udział Marta Malec-Lech  
z zarządu województwa  
i wiceprzewodniczący 
sejmiku województwa 
Wojciech Skruch.

- Dzisiejsza uroczystość była ...
WIĘCEJ NA STRONIE 3

Rewitalizacja Pałacu Dąmbskich 
staje się faktem 

Bitwa pod Wojniczem „WOYNICZ 1655”

Uroczyste zakończenie roku szkolnego  
w Szkole Podstawowej w Wojniczu
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W Łukanowicach powstanie 
kompleks sportowo-rekreacyjny  

Kolejne drogi 
gminne zostaną 
wyremontowane 

Rewitalizacja Pałacu Dąmbskich staje 
się faktem 
W czwartek, 14 lipca 
podpisana została umowa 
dotyczącą rewitaliza-
cji Pałacu Dąmbskich  
w Wojniczu. 

Umowa podpisana została na 
kwotę blisko 4,8 mln zł, w ramach 
której wykonane zostanie podbicie 
i izolacja fundamentów oraz wyre-
montowany zostanie dach pałacu. 
Zaplanowane zostało również 
wykonanie elewacji budynku oraz 
prace budowlanych na wszystkich 
kondygnacjach budynku, które 
będą połączone z wymianą stolarki 
okiennej i drzwiowej.

- To początek nowej historii. 
Przez ostatnie lata pałac jedynie 
odstraszał, zamiast być krajobra-
zową wizytówką naszej gminy. 
Cieszę się, że upór i ciężka praca w 
końcu przyniosły wymierne efekty. 
Coś co wydawało się niemożliwe 

do osiągnięcia, powoli staje się 
faktem. Nie jest to jedynie moja 
zasługa, dlatego dziękuję serdecz-
nie wszystkim zaangażowanym 
w ten projekt. To dopiero począ-
tek drogi do pełnej rewitalizacji 
pałacu, ale w końcu udało nam się 
wykonać pierwszy i przede wszyst-
kim znaczący krok, aby tego doko-
nać. – mówi burmistrz Wojnicza 
Tadeusz Bąk.

Realizacja tej inwestycji nie 
byłaby możliwa gdyby nie otrzy-
mane dofinansowanie z Rządowe-
go Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych w wyso-
kości 4 mln zł, natomiast pozostała 
kwota w łącznej wysokości blisko 
800 tys. zł stanowi dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Inwesty-
cji Lokalnych oraz wkład własny z 
budżetu gminy Wojnicz.

(mn)

21 czerwca w Urzę-
dzie Miejskim w Wojni-
czu podpisana została 
umowa z firmą BUD-MAT 
Lucyna Matyja z siedzibą  
w Krynicy Zdroju na budo-
wę wielofunkcyjnego 
boiska sportowego oraz 
boiska do piłki nożnej 
w Łukanowicach wraz  
z infrastrukturą technicz-
ną. Wartość podpisanej 
umowy to 2 247 799,00 zł. 

Przedmiotem inwestycji jest 
zagospodarowanie terenu w Łuka-
nowicach poprzez budowę boiska 
wielofunkcyjnego z nawierzchnią 
poliuretanową przystosowanego 
do gier zespołowych oraz boiska 
trawiastego do piłki nożnej. 
Dodatkowo w ramach inwestycji 
przy obiekcie powstanie parking 
oraz placu zabaw, w skład którego 
wejdą urządzenia sprawnościo-
we. Zaplanowano także wyko-
nanie odwodnienia i oświetlenia 
kompleksu, który będzie miał 

charakter obiektu sportowego 
ogólnodostępnego. 

Dofinansowanie w wysokości  
1 280 400,00 zł na realizacje zada-
nia otrzymane zostało ze środków  
z Funduszu Rozwoju Kultury 
Fizycznej w ramach Programu 
Sportowa Polska – Program 
Rozwoju Lokalnej Infrastruktury 
Sportowej – Edycja 2021. Inwesty-
cja zostanie zrealizowana w latach  
2022-2023.

(mn)

We wtorek, 21 czerw-
ca podpisana została 
umowa z firmą Przedsię-
biorstwo Robót Drogo-
wo-Mostowych spółka 
z ograniczona odpowie-
dzialnością z siedzibą  
w Jaśle, dotycząca 
remontu nawierzchni 
asfaltowych oraz pobo-
czy na drogach gminnych 
gminy Wojnicz. 

W ramach zadania wyre-
montowanych zostanie łącznie 
14 odcinków dróg w takich 
miejscowościach jak: Biadoli-
ny Radłowskie, Olszyny, Dębi-

na Zakrzowska, Łukanowice, 
Łopoń, Wielka Wieś, Więc-
kowice, Rudka, Isep, Grabno, 
Milówka. Dodatkowo w ramach 
zadania modernizację przejdzie 
droga dojazdowa do pól „Olszy-
ny-Południowa”, która otrzy-
mała dofinasowanie ze środków 
województwa małopolskiego  
w kwocie 250 tys. zł. 

Całkowita kwota podpisanej 
umowy wyniosła blisko 2,1 mln 
zł, natomiast  termin jej realiza-
cji to połowa sierpnia br. 

(mn)
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Uroczyste zakończenie roku szkolnego  
w Szkole Podstawowej w Wojniczu

Narodowy Program Rozwoju Czytel-
nictwa 2.0 na lata 2021-2025

Będzie kolejna  stołów-
ka szkolna w gminie

Podczas zakończenia 
roku szklonego w Szko-
le Podstawowej im. św. 
Jana Kantego otwarto 
stołówkę oraz zaprezen-
towano efekt prac zwią-
zanych z termomoder-
nizacją budynku szkoły.  
W uroczystościach wzięli 
udział Marta Malec-Lech  
z zarządu województwa  
i wiceprzewodniczący 
sejmiku województwa 
Wojciech Skruch.

- Dzisiejsza uroczystość była 
wspaniałą okazją, aby podzięko-
wać za dobiegające końca inwe-
stycje szkolne dotyczące termo-
modernizacji budynku szkoły 
oraz budowy stołówki szkolnej. 
Realizacja tych przedsięwzięć 
nie byłaby możliwa, gdyby nie 
otrzymane wsparcia z Rządowe-
go Funduszu Inwestycji Lokalnych 
oraz ze środków europejskich w 
ramach Regionalnego Progra-

mu Operacyjnego Województwa 
Małopolskiego na lata 2014-2020 
w łącznej kwocie blisko 5 mln zł. 
Przypomnę, że całkowity koszt 
realizacji termomodernizacji 
trzech obiektów użyteczności 

publicznej, w tym Szkoły Podsta-
wowej w Wojniczu oraz budowy 
stołówki wyniósł prawie 9,5 mln 
zł. – mówił Burmistrz Wojnicza 
Tadeusz Bąk. 

- Chcę dzisiaj pogratulować 
wszystkim uczniom wojnickiej 
szkoły. Mam nadzieję, że miniony 
rok szkolny był dla was nie tylko 
okresem wytężonej nauki, ale też 
nie brakowało w nim radości i 

zabawy. Życzę wszystkim prawdzi-
wego odpoczynku, radości, wielu 
pozytywnych wrażeń i emocji oraz 
szczęśliwego powrotu w szkolne 
mury za dwa miesiące, aby zain-
augurować kolejny rok szkolny: 
2022/2023 - mówiła Marta Malec-
-Lech z zarządu województwa.

Dzięki dofinansowaniu z Fundu-
szy Europejskich, w ramach Regio-
nalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Małopolskiego na 
lata 2014-2020, Gmina Wojnicz 
przeprowadziła głęboką termomo-
dernizację budynków użyteczno-
ści publicznej w miejscowościach 
Wojnicz i Wielka Wieś, m.in. obiek-
tu Szkoły Podstawowej im. św. Jana 
Kantego.

- Samorząd Województwa 
Małopolskiego w ramach Regio-
nalnego Programu Operacyjne-
go Województwa Małopolskiego 
na lata 2014-2020 wspiera tego 
rodzaju działania i cieszę się, że 
również ta inwestycja oraz dwa 
przedsięwzięcia w Wielkiej Wsi 
na terenie Gminy Wojnicz mogły 
zostać zrealizowane ze wspar-
ciem samorządu województwa 
w łącznej wysokości ponad czte-
rech milionów złotych - podkre-
śliła Marta Malec-Lech z zarządu 
województwa.

W ramach inwestycji w szkole w 
Wojniczu ocieplono ściany, wyko-
nano izolację poddasza i piwnic, 
wymieniono okna i drzwi oraz 
zainstalowano instalację grzewczą 
w budynkach C,D,S, w tym grzej-
niki i kotły gazowe. Zamontowa-
no system podgrzewania wody  
i odmalowano wnętrze budynku.

W dniu 3 czerwca podpi-
sano Umowę pomiędzy 
Wojewodą Małopolskim  
a Gminą Wojnicz. Na 
podstawie powyższej 
umowy, Gmina Wojnicz 
po raz kolejny otrzyma 
dotację celową z budże-
tu państwa na reali-
zację zadań w ramach 
„Narodowego Programu 
Rozwoju Czytelnictwa 
2.0 na lata 2021-2025”  
w kwocie 7 500,00 zł.

Program realizowany jest w 
ramach Priorytetu 3  „Narodowego 
Programu Rozwoju Czytelnictwa 
2.0. na lata 2021–2025”, ustano-
wionego uchwałą nr 69/2021 Rady 
Ministrów z dnia 21 maja 2021 r. 
w sprawie ustanowienia programu 
wieloletniego „Narodowy Program 
Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 
2021–2025”.

Otrzymane wsparcie finansowe 
zostaje udzielone w odniesieniu do 
placówek wychowania przedszkol-
nego na zakup książek będących 
nowościami wydawniczymi dla 
dzieci w wieku 3-6 lat oraz realizację 
działań promujących czytelnictwo.

Całkowita wartość projektu:  
9 375,00 zł Kwota dofinansowania  
z dotacji celowej z budżetu państwa: 

7 500,00 zł. Wkład własny Gminy: 
1 875,00 zł.

Wykaz placówek, którym zostało 
udzielone wsparcie finansowe na 
2022 rok: Oddział Przedszkolny 
przy Szkole Podstawowej im. św. 
Jana Kantego w Wojniczu, Przed-
szkole Publiczne w Grabnie oraz 
Przedszkole Publiczne w Wielkiej 
Wsi wchodzące w skład Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Wiel-
kiej Wsi. Wysokość kwoty wsparcia 
finansowego dla każdej szkoły to  
2 500,00 zł.

Dofinasowanie w ramach „Naro-
dowego Programu Rozwoju Czytel-
nictwa” ma na celu wspieranie 
uczniów w zakresie rozwijania ich 
zainteresowań poprzez promocję  
i rozwój czytelnictwa.

W 2022 roku w Gminie 
Wojnicz realizowa-
ne będzie zadanie w 
ramach modułu 3 \
wieloletniego Rządowe-
go Programu „Posiłek  
w szkole i w domu”.

Wieloletni Rządowy Program 
„Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019-2023 – moduł 3 jest skie-
rowany do organów prowadzących 
publiczne szkoły podstawowe, w 
tym szkoły artystyczne realizujące 
kształcenie ogólne w zakresie szko-
ły podstawowej. 

Celem Programu jest zapewnie-
nie wsparcia finansowego organom 
prowadzącym szkoły podstawowe 
w organizacji stołówek oraz miejsc 
spożywania posiłków w szkołach.

Dofinansowanie udzielone  
w kwocie 80.000,00 zł, przeznaczo-
ne zostanie na doposażenie i popra-
wę standardu obecnie funkcjonu-
jącej stołówki szkolnej w Szkole 
Podstawowej im. M. Konopnickiej 
w Zespole Szkolno – Przedszkol-
nym w Wielkiej Wsi.

Koszt całkowity realizacji zada-
nia wyniesie 100.000,00 zł.



4 NR 6 (108) 2022

Podsumowanie akcji 
„Zbieramy zużyte 
baterie”

Ekologia w europejskim wydaniu 

21 czerwca w Domu 
Grodzkim w Wojniczu 
odbyło się oficjalne 
zakończenie akcji „Zbie-
ramy zużyte baterie”.  
W spotkaniu uczestni-
czył burmistrz Wojni-
cza Tadeusz Bąk, który 
wręczył „najlepszym 
zbieraczom” okolicz-
nościowe dyplomy  
i nagrody. 

Baterie są jednym z licznych 
zagrożeń przyczyniających 
się do degradacji środowiska 
dlatego tak ważna jest eduka-
cja i świadomość zarówno 
ludzi młodych jak i starszych. 
W myśl powiedzenia, „Czym 
skorupka za młodu nasiąknie 
tym na starość trąci”  stawia-
my na promowanie proeko-
logicznych postaw już od 
najmłodszych lat. Im  wcze-
śniej zaczniemy tym większa 
szansa na to, że młody czło-
wiek nabędzie takich nawyków 
za które matka ziemia będzie 
nam wdzięczna.

- Akcja co roku cieszy się 
dużą popularnością wśród 
młodych ludzi i  zaanga-
żowane są w nią wszystkie 
placówki oświatowe z terenu 
naszej gminy. Według danych 
otrzymanych od firmy odbie-
rającą baterie w bieżącym 
roku szkolnym łącznie ze 

wszystkich placówek przeka-
zanych zostało 835 kg zuży-
tych baterii. – mówił w swoim 
wystąpieniu burmistrz Wojni-
cza, Tadeusz Bąk. - Dziękuję 
wszystkim dzieciom i młodzie-
ży za udział w akcji a nauczy-
cielom za ich koordynację  
w szkołach i przedszkolach. 
Wszystkim w y róż niony m 
serdecznie gratuluję i zapra-
szam do udziału w następnej 
edycji. – dodaje. 

Indywidualnie najlepszymi 
zbieraczami zużytych bate-
rii okazali się: Przedszkola  
(w tym oddziały przedszkol-
ne): Biga Nikodem, Góra l 
Mi łosz ,  Ku żdza ł  Ol iw ia , 
Siudut Hanna, Smoleń Leon, 
Śliwa Wiktoria, Taraska Alicja. 
Szkoły Podstawowe: Fornal 
Sebastian, Gałuszka Mikołaj, 
Kuboń Łukasz, Litwin Maja, 
Mucha Alicja, Mucha Natalia, 
Ogar Michał,  Okapał Seba-
stian, Pabian Mateusz, Tomal 
Maksymilian.

Dla wszystkich wyróżnio-
nych uczniów nagrody ufun-
dował Burmistrz Wojnicza, 
natomiast dla  placówek oświa-
tow ych nagrody w postaci 
bonu zakupowego ufundowała 
Spółdzielnia Pracy „ARGO-
FILM” z Tarnowa. 

(mn)

Fundacja Ornament wraz 
z partnerami z Włoch, 
Cypru, Rumunii, Litwy  
i Słowacji zorganizowała 
w Wojniczu międzynaro-
dową wymianę młodzie-
ży w ramach programu 
Erasmus+.

W ubiegłym tygodniu gościliśmy 
międzynarodową delegację młodzieży 
z Włoch, Cypru, Rumunii, Litwy oraz 
Słowacji, która odwiedziła naszą gminę  
w ramach programu Erasmus+ oraz 
realizowanego przez nich projektu 
ekologicznego dotyczącego aktyw-
nej ochrony lokalnego środowiska. 
Podczas spotkania młodzi ekolodzy 
zaangażowali się w prace porządkowe 
w Park Miejskim w Wojniczu oraz 
przy ogródku pszczelim znajdującym 
się koło Kina Wawel w Wojniczu. W 
spotkaniu wzięło udział 35 osób.

- Tematyka projektu pn.:” 
ENVIROWISE” dotyczy ekologii i 
zaangażowania młodzieży w aktyw-
ną ochronę swojego lokalnego środo-

wiska. Głównym celem inicjatywy 
jest rozwój kompetencji ekologicznych 
młodzieży poprzez metody edukacji 
pozaformalnej: warsztaty, ćwicze-
nia, gry. Ważną częścią projektu jest 
także praca dla społeczności miej-
sca pobytu. Dlatego posprzątaliśmy 
miejski park, a także we współpracy 
z Gminą Wojnicz: reprezentowaną 
przez Pana Burmistrza Tadeusza 
Bąka, Dyrektora GOK Jarosława 
Bujaka oraz Dyrektor CEA Sabinę 
Wesołowską odnowiliśmy ogródki 

miejskie przy kinie, a także posadzi-
liśmy tam nowe drzewka. – mówił 
przedstawiciel Fundacji Ornament.

Mnóstwo świetnych aktywności, 
ważne dla młodzieży tematy, fajni 
ludzie i dobra zabawa tak w skrócie 
można podsumować nasze międzyna-
rodowe projekty. Dziękujemy Gminie 
Wojnicz za współprace, a młodzież 
zapraszamy na nasze kolejne inicja-
tywy.

FUNDACJA ORNAMENT
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Goście z Gminy Wojnicz z wizytą  
w Pałacu Prezydenckim 

Wycieczka uczniów w ramach 
programu „Poznaj Polskę” 

Wyjątkowo duża grupa 
gości odwiedziła Pierw-
szą Damę w Pałacu Prezy-
denckim. W Warszawie 
zawitali podopiecz-
ni Placówek Wsparcia 
Dziennego w Sukmaniu  
i Wojniczu, a także absol-
wenci Szkoły Podstawo-
wej w Wojniczu i Wiel-
kiej Wsi oraz władze 
Gminy Wojnicz. Z Pierw-
szą Damą rozmawiali 
o planach na wakacje, 
wyborze nowej szkoły  
i o swoich zainteresowa-
niach.

Placówki Wsparcia Dziennego 
w Sukmaniu i Wojniczu prowa-
dzą zajęcia socjoterapeutyczne, 
korekcyjno–kompensacyjne i 
logopedyczne. Ponadto odby-
wają się tam zajęcia opiekuń-
czo–wychowawcze, edukacyjne, 
wyrównawcze, pomoc w odra-
bianiu zadań domowych, pomoc 
w rozwiązywaniu trudnych sytu-
acji szkolnych i emocjonalnych.  
W okresie wakacyjnym opieku-
nowie proponują podopiecznym 
różnorodne formy spędzania 
czasu: ogniska, zabawy na świe-
żym powietrzu i wycieczki. Pierw-
sza w tym sezonie właśnie trwa –  
w Warszawie.

Ponieważ wizyta w Pałacu 
Prezydenckim przypadła na ostat-
ni tydzień czerwca, nic dziwnego, 
że temat rozmów zdominowały 

wakacje. Dzieci chętnie dzieliły 
się z Pierwszą Damą planami 
na wypoczynek – spora grupa 
dzisiejszych gości to zapaleni 
piłkarze, więc najczęstszą formą 
wyjazdów okazały się obozy 
piłkarskie. Część dziewczynek 
wybiera jednak obozy taneczne, 
bo taniec klasyczny to ich pasja 
i codzienne zajęcie. Niektórzy z 
kolei na wakacje wyjadą z rodzi-
cami.

Agata Kornhauser–Duda zdra-
dziła, że w dzieciństwie bardzo 
często spędzała czas z rodzicami, 
grając w planszówki lub w karty. 
Gratulując dzieciom i młodzie-
ży zakończenia roku szkolnego, 
Pani Prezydentowa zachęcała do 
aktywnego spędzania wakacji – i 
jak najrzadszego korzystania ze 
smartfonów.

Dzieci zadawały Małżonce 
Prezydenta wiele pytań, m.in.: 
czy lubi zwierzęta, jak to jest być 
Pierwszą Damą, czego uczyła jako 
nauczycielka i w ilu krajach już 
była.

Dziewczynki chętnie podzieliły 
się swoimi sukcesami w konkur-
sach tanecznych, z kolei chłopcy, 
którzy właśnie skończyli szkołę 
podstawową, opowiedzieli, do 
jakich szkół udają się po waka-
cjach. Z fanami piłki nożnej 
Pani Prezydentowa rozmawiała 
o turniejach, treningach, a także o 
podziwianych piłkarzach, takich 
jak Robert Lewandowski czy 
Christiano Ronaldo. Rozmawiano 
też o zjawisku hejtu i o tym, jak 
się przed nim bronić.

Wśród uczestników dzisiejszej 
wycieczki byli również goście 
z Ukrainy, którzy schronie-
nie znaleźli w gminie Wojnicz. 
Rozmawiając z nimi, Pani Prezy-
dentowa była pod wrażeniem, jak 
dobrze mówią po polsku. Pytała, 
jak długo są w Polsce i jak wygląda 
teraz ich edukacja. – Bardzo się 

cieszę, że mamy tak dobre rela-
cje – przyznała Agata Kornhau-
ser–Duda i opowiedziała o swoich 
doświadczeniach spotkań z ukra-
ińskimi gośćmi w wielu ośrod-
kach, w których zamieszkali po 
wybuchu wojny w ich ojczyźnie.

Temat integracji gości z Ukra-
iny i wyzwania, jakie w związku 
z tym stoją przed samorządami, 
były też przedmiotem rozmowy 
Pierwszej Damy z przedstawicie-
lami Gminy Wojnicz. Oprócz tego 
Agata Kornhauser–Duda opowie-
działa o sobotnim finale Konkur-
su dla Kół Gospodyń Wiejskich, 
który odbył się w Otrębusach i o 
tym, jak działalność kół wpływa 
na ożywienie lokalnych społecz-
ności.

Uczestników wycieczki, którzy 
zwiedzili wcześniej siedzibę głowy 
państwa, Pani Prezydentowa 
dopytywała, co najbardziej im 
się spodobało podczas wyciecz-
ki. Dzieci jednogłośnie przyznały, 
że największe wrażenie zrobiła 
na nich Sala Kolumnowa. Jedna 
z opiekunek dodała, że urzekły 
ją zwłaszcza rozmaite dywany 
rozłożone w wielu pałacowych 
pomieszczeniach.

Na zakończenie wycieczki 
młodzi goście wyrazili nadzieję, 
że to nie ich ostatnie spotkanie z 
Panią Prezydentową.

ŹRÓDŁO: WWW.PREZYDENT.PL

Półkolonia 2022 
Za nami półkolonia, która 
odbyła się w dniach od 27 
czerwca do 8 lipca 2022 
r. w Szkole Podstawowej 
im. św. Jana Kantego  
w Wojniczu.

Jak co roku organizato-
rzy zapewnili opiekę uczniów  
w godz. 7:00 – 16:00 śniada-
nie, obiad, podwieczorek oraz 
atrakcyjny program min. kręgle, 
kino, rejs statkiem, warsztaty  
z muzeum, warsztaty plastyczne, 
gry i zabawy rekreacyjne, udział w 
olimpiadzie sportowej, wycieczki 
krajoznawcze, zabawy i konkursy.

Tegoroczna półkolonia upłynę-
ła pod znakiem ciekawych wycie-
czek turystyczno-krajoznawczych 
oraz edukacyjnych.  Dzieci  miały 
okazję odbyć rejs statkiem po 
Jeziorze Rożnowskim i obejrzeć 
zaporę. Następnie zwiedziły 
Muzeum Wincentego Witosa w 
Wierzchosławicach i wzięły udział 
w przygotowanych dla nich warsz-
tatach. Podobnie ciekawy przebieg 
miał pobyt w zamku w Dębnie, 
gdzie -  oprócz zwiedzania tamtej-
szego muzeum -  dla uczestników 

przygotowano interesujące zajęcia 
plastyczne. Kolejny wyjazd – tym 
razem do Szczucina – pozwolił 
dzieciom zapoznać się z historią 
drogownictwa. Inne wycieczki, 
np. do klubu X-Trem w Tarnowie 
czy do kręgielni w Brzesku, były 
okazją do aktywnego spędzenia 
wolnego czasu.

Również na zajęciach w szkole 
nie było czasu na nudę uczestni-
czyliśmy w warsztatach kulinar-
nych, plastycznych jak i turnie-
ju sportowym. Na zakończenie 
półkolonii odbyła się olimpiada 
sportowa oraz bal przebierańców.

(mn)

Uczniowie z Zespołu 
Szkolno - Przedszkolnego 
w Wielkiej Wsi oraz Szko-
ły Podstawowej im. św. 
Jana Kantego w Wojniczu 
mogli w roku szkolnym 
2021/2022 uczestniczyć 
w wycieczkach w ramach 
przedsięwzięcia Mini-
stra Edukacji i Nauki pod 
nazwą: „Poznaj Polskę”- 
edycja 2022.

Ministerstwo przeznaczyło na 
ten cel kwotę dofinansowania  
w wysokości  45 000,00 zł, natomiast 
wkład własny  Gminy Wojnicz (wpła-
ty rodziców) wyniósł  47 547,00 zł.  
W ramach w/w programu ucznio-
wie odwiedzili m.in.: Centrum Nauki 
Kopernik w Warszawie, Cmentarz 
Powstańców Warszawy, Muzeum 
Powstania Warszawskiego, Muzeum 
Pałacu Króla Jana III Sobieskiego  
w Wilanowie, Panoramę Racławicką 
we Wrocławiu, Hydropolis- centrum 
wiedzy o wodzie we Wrocławiu, 
Muzeum Narodowe we Wrocławiu.
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Zawody Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w Ispie 

„Balladyny” w wykonaniu Grupy Teatralnej „Stop – Klatka”

Bitwa pod Wojniczem „WOYNICZ 1655”

Na boisku sportowym  
w Ispie odbyły się Gmin-
ne Zawody Sportowo-Po-
żarnicze, które sędziowa-
li przedstawiciel powiato-
wego kolegium sędziów  
przy zarządzie powiato-
wym ZOSP RP. 

Zawody składały się z konkuren-
cji, w których kluczowymi elemen-
tami były bezbłędne wykonanie 
zadania  i czas. W kategorii męskiej 
MDP pierwsze miejsce zdobył 
Zakrzów, drugie miejsce Więc-
kowice, natomiast trzecie miejsce 
było udziałem Grabna. W kategorii 
żeńskiej MDP zwycięstwo  wywal-
czyły Więckowice, drugie miejsce 
zajęło Grabno. Trzecie miejsce na 
podium zajęły Olszyny. 

Dla laureatów pierwszych  miejsc 
zostały wręczone puchary, dyplomy 

i nagrody indywidualne. Wszyst-
kie startujące drużyny otrzymały 
dyplomy za udział, a opiekunowie 
podziękowania za przygotowanie 
młodzieży do startu w  zawodach. 
Nagrodzono również najmłod-
szych zawodników, startujących w 
zawodach. Wydarzenie odbyło się 
przy wsparciu Gminnego Ośrodka 
Kultury w Wojniczu.

Wśród zaproszonych gości 
znaleźli się Burmistrz Wojnicza 
Tadeusz Bąk, Przewodniczą-
cy Rady Powiatu Tarnowskiego 
Paweł Smoleń, Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Wojniczu Roman 
Chamiało, dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury w Wojniczu, 
sołtys Ispu Monika Bieniaś, prezes 
OSP Zakrzów oraz przedstawiciel 
Urzędu Marszałkowskiego Woje-
wództwa Małopolskiego Krystian 
Zieliński.

21 czerwca w sali wojnic-
kiego kina miała miej-
sce premiera „Balladyny”  
w wykonaniu Grupy 
Teatralnej „Stop – Klat-
ka”, działającej  przy Szko-
le Podstawowej SPSK im. 
Błogosławionych Zbignie-
wa Strzałkowskiego  
i Michała Tomaszka.

Spektak l przygotowano  
w ramach obchodów Roku Roman-
tyzmu Polskiego. Poprzedziła go 
pogadanka pana Pawła Sroki na 
temat właściwości odżywczych  
i literackich malin – jednego  
z ważniejszych motywów sztuki. 
Warto nadmienić, że każdy widz 
otrzymał od organizatorów słodki 
upominek. Fundatorami miodo-
wych czy czekoladowych delicji  
(najczęściej malinowych) były 

firmy: Bacówka. Towary Tradycyjne 
z Rajbrotu, Miody z Mazur ( właści-
ciel Krzysztof Nojszewski) oraz 
Miody od Kulmy (Dolina Cybiny 
w Wielkopolsce). Nadmienić nale-
ży, że można było także skosztować 
świeżych malin. Natomiast młodzi 
aktorzy zostali przez panią Martę 
Chemłowską, dyrektor Gminnej 
Biblioteki Publicznej obdarowani 
egzemplarzami „Balladyny”.

Publiczność dopisała, dla niektó-
rych zabrakło miejsc siedzących. 
Wśród gości nie zabrakło pana 
burmistrza Tadeusza Bąka  
z małżonką, dyrektorów szkół  
i przedszkoli, przedstawicieli władz 
oświatowych i samorządowych.

Współorganizatorzy impre-
zy: Gminna Biblioteka Publiczna  
oraz Gminny Ośrodek Kultury w 
Wojniczu.

Prowadzenie: Katarzyna Niem-
czyk ( filia biblioteki w Biadolinach 
Radłowskich ) oraz Robert Wróbel, 
dyrektor łopońskiej szkoły, zdję-
cia: Małgorzata Kołcz, Imprezowy 
Region, kostiumy: Agata Kupiec 
światło i dźwięk: Radosław Jawor-
nik, projekt plakatu: Agnieszka 
Mucha – Pasterska, reżyseria: Ewa 
Kłusek.

Obsada: Nadia Korcyl (Ballady-
na), Emilia Choczyńska (Alina), 
Julia Warzecha (Wdowa), Zuzanna 
Krzyżanowska (Goplana), Konrad 
Świerad (Grabiec), Patryk Krzyża-
nowski (Kirkor), Julia Witek (Skier-
ka ), Natalia Gala (Chochlik) oraz 
Arkadiusz Dadej, Gabriela Dadej, 
Kacper Dębosz, Michał Kijak, Julia 
Kłusek, Oliwia Krawczyk, Weroni-
ka Krzysztofiak, Magdalena Kupiec, 
Piotr Pitek, Kinga Wielgosz.

Burmistrz Miasta i Gminy 
Wojnicz Tadeusz Bąk, 
Komendant Miejski Policji 
w Tarnowie insp. Mariusz 
Dymura oraz Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultu-
ry w Wojniczu Jarosław 
Bujak mają zaszczyt zapro-
sić na imprezę historyczną 
o nazwie „Woynicz 1655”, 
która zaplanowana jest na 
ostatni weekend lipca 2022 
roku, czyli w dniach 29 – 31 
lipca.

Będzie to wydarzenie trzydnio-
we mające na celu upamiętnie-
nie bitwy pod Wojniczem, która 
odbyła się 3 października roku 
1655, w czasie potopu szwedzkiego 
i była pierwszym starciem – próbą 
odparcia najeźdźcy szwedzkiego 
w otwartym polu. Warto zazna-
czyć, iż wzięło w niej udział 
wiele zacnych postaci tamtych 
czasów, wymieniając choćby króla 

szwedzkiego Karol X Gustawa, 
dowodzącego armią szwedzką, 
hetmana polnego koronnego 
Stanisława Lanckorońskiego czy 
też ówczesnego starostę jaworow-
skiego Jana Sobieskiego – później-
szego króla Polski.

W wydarzeniu tym wezmą 
udział najlepsze grupy rekon-
struktorskie z Polski, ale także z 
zagranicy, które specjalizują się 
w odtwarzaniu XVII – wiecz-
nej wojskowości. Nie zabraknie 
mocnego uderzenia, gdyż będą 
im towarzyszyły armaty oraz 
muszkiety.

PLAN WYDARZENIA:

29 lipca godz. 18.00 – piątek:
• konferencja historyczna
30 lipca – sobota:
• pokazy grup rekonstruk-

torskich – potyczki, zasadzki, 
walki, 

• wieczorny, plenerowy 
pokaz filmu „Zrodzeni do szabli” 
– prawdopodobnie z udziałem 
twórców filmu rodziny Sieniaw-
skich,

• przemarsz wojsk ulicami 
Wojnicza na Rynek – uroczysta 
salwa honorowa oraz oficjalne 
powitanie wojsk przez organiza-
torów wydarzenia,

• imprezy współtowarzy-
szące  (zabawa taneczna)

31 lipca – niedziela:
• msza św. z udziałem 

wojsk,
• rekonstrukcja bitwy pod 

Wojniczem Anno Domini 1655,
• imprezy współtowarzy-

szące

W organizację wydarzenia 
włączył się jeden z największych 
portali historycznych – „History-
kon.pl”, portal promujący kulturę 
sarmacką i historię I Rzeczypo-
spolitej – „Dwór Hulaszczego 

Sarmaty” oraz grupy rekonstruk-
cyjne zrzeszone w „Independent 
Regiments”.

Już wkrótce będziemy Państwa 
informować o kolejnych postę-
pach w pracach nad wydarzeniem. 
A już dziś zapraszamy wszystkich 

do Wojnicza na ostatni weekend 
lipca 2022 roku. Będzie się działo

Organizatorzy zastrzegają sobie 
prawo do odwołania lub przeło-
żenia wydarzenia w związku  
z nieprzewidzianymi sytuacjami,  
a w szczególności w związku z 
sytuacją epidemiologiczną.
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Turnieje na piachu 2022 

Krzyżówka

Na początek wakacji 
odbyły się  4 turnieje 
sportowe rozgrywane 
na piasku pt „Rywaliza-
cje sportowe na piasku”, 
które rozegrane zostały 
w dniach od 30 czerwca 
do 3 lipca 2022r. w Grab-
nie. Były to: „Gry i zabawy 
w piłkę nożną”, „Waka-
cje z siatkówką plażo-
wą”, „Turniej siatkarski 
na rozpoczęcie wakacji” 
oraz „Beach Soccer”. 

TURNIEJE SIATKARSKIE 
NA ROZPOCZĘCIE WAKACJI 

30 czerwca 2022r. w Grabnie 
odbył się turniej pod nazwą 
Wakacje z siatkówką plażową. 
Na zakończenie turnieju wyróż-
niono najlepszych i odbyła się 
dekoracja. Zwycięzcy otrzymali 
pamiątkowe medale, dyplomy, 
nagrody rzeczowe, dla każde-
go uczestnika była przygoto-
wana napój oraz poczęstunek. 
Klasyfikacja najlepszych: 1 m-ce 
Łukasz Kusion, 2 m-ce Konrad 
Sacha oraz 3 m-ce Jakub Hajdo.

Z roku na rok turnieje siat-
kówki plażowej cieszą się coraz 
większą popularnością wśród 
młodzieży. W piątek 1 lipca 
2022r. w Grabnie odbył się 
turniej pod nazwą Turniej siat-
karski na rozpoczęcie wakacji. 
Był to drugi z czterech turnie-
jów na piachu zaplanowanych w 
tym roku, projekt został zorga-
nizowany przy wsparciu finan-
sowych Ministerstwa Sportu i 
Turystyki, oraz przy wsparciu 
Burmistrza Wojnicza Tadeusza 
Bąka. Na zakończenie turnie-
ju wyróżniono najlepszych i 

odbyła się dekoracja. Zwycięzcy 
otrzymali pamiątkowe pucha-
ry, medale, dyplomy, nagrody 
rzeczowe, dla każdego uczest-
nika była przygotowana napój 
oraz poczęstunek. Klasyfikacja 
najlepszych: 1 m-ce Karolina 
Klich – 70 pkt, 2 m-ce Ewa Klich 
– 58 pkt oraz 3 m-ce Karolina 
Łuba – 31 pkt. 

GRY I ZABAWY Z PIŁKĄ 
NOŻNĄ PLAŻOWĄ 2022 

lipca 2022r. w Grabnie odbył 
się turniej plażowej piłki nożnej 
pod nazwą „Gry i zabawy z 
piłką nożną plażową”. Sędzia 
pierwszym gwizdkiem o godz. 
10:00 rozpoczął turniej i został 
on rozegrany w formie talen-
tiady, czyli przed każdym 
meczem zawodników losowa-
no do drużyny i każdy zawod-
nik indywidualnie zdobywał 

punkty za wygraną i bramki. 
Najlepsi zawodnicy turnieju 
uhonorowani zostali meda-
lami, pamiątkowymi dyplo-
mami, oraz nagrodami. Tego 
dnia podczas zawodów nie 
prowadzono klasyfikacji /króla 
strzelców/ , ponieważ liczyła się 
przede wszystkim dobra zaba-
wa oraz uśmiechy zawodników 
wychodzących na boisko. W 
tych zmaganiach sportowych 

każdy uczestnik turnieju był 
zwycięzcą. Klasyfikacja punkto-
wa: 1 m-ce BŁAŻEJ SŁUCHAN, 
2 m-ce  FILIP KOGUT, 3 m-ce 
KACPER GOSTEK

BEACH SOCCER- LATO 

3 lipca 2022 był kolejnym 
dniem w którym rozegrano w 
Grabnie turniej piłki plażowej 
pod nazwą – Beach Soccer – Lato 

2022. Organizatorem imprezy 
był Uczniowski Klub Sportowy 
w Wielkiej Wsi, a reprezentował 
ją prezes Lucjan Hajdo. Projekt 
został dofinansowany przez 
Ministerstwo Sportu i Tury-
styki, oraz był organizowany 
pod honorowym patronatem 
Burmistrza Wojnicza Tadeusza 
Bąka. Sędzia pierwszym gwizd-
kiem o godz. 10:00 rozpoczął 
turniej, rozgrywano go w formie 
talentiady, czyli przed każdym 
meczem zawodników losowano 
do drużyny i każdy zawodnik 
indywidualnie zdobywał punk-
ty za wygraną i bramki.Każdy 
z uczestników otrzymał medal 
i dyplom, a czołówka zawod-
ników turnieju uhonorowana 
została pucharami, medalami, 
pamiątkowymi dyplomami, 
oraz nagrodami. Klasyfikacja 
punktowa: 1 m-ce KRYSTIAN 
SUMARA, 2 m-ce HUBERT 
GROCHOLA, 3 m-ce KONRAD 
SACHA, 4 m-ce NIKODEM 
MAJOREK.

Projekt został zorganizowa-
ny przy wsparciu finansowych 
Ministerstwa Sportu i Turystyki

SPORTOWY WOJNICZ
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